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Prezydent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam sig z pro$bq o zabezpieczenie Srodk6w w budzecie miasta Wloclawka na

monta2 dodatkowej sygnalizacji d2wigkowej przy przej5ciu dla pieszych na ul. Kaliskiej na

wysoko$ci pawilonu handlowego Hermes.

PrzejScie usytuowane przy wielu sklepach, punktach usfugowych, kwiaciarni, postoju

taks6wek i przystankdw autobusowych. Ruch pieszych w tym wlaSnie miejscu jest bardzo

duZy. Mieszkancy naszego miasta zwr6cili uwagg, 2e dodatkowa sygnalizacia d?urigkowa

poprawila by bezpieczeristwo podczas przej3cia Wez ul. Kaliskq

Proszg powy2sz4 spraw? potraktowa6 priorytetowo z uwagi na bezpieczefstwo

mieszkaric6w naszeso miasta

Z powa2aniem
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